
RM 0052-5-7/07
PROTOKÓŁ Nr 7/07

z VII Sesji V kadencji Rady Miejskiej
w Piotrkowie Kujawskim

odbytej w dn. 04 lipca 2007 roku.

Ad. 1 

Otwarcia VII Sesji Rady Miejskiej V kadencji w Piotrkowie Kujawskim dokonał Przewodniczący 

Rady Miejskiej Pan Piotr Siutkowski, witając wszystkich radnych, sołtysów i zebranych gości. Sesja 

rozpoczeła się o godz. 11.00.

Ad. 2

-  Pan  Piotr  Siutkowski  stwierdził  quorum:  na  ustawową liczbę  15  radnych obecnych  było  13 

radnych.

Ad. 3  

- Pan Piotr Siutkowski odczytał porządek obrad, został on przyjęty jednogłośnie. Za jego przyjęciem 

głosowało 13 radnych, głosów przeciwnych i wstrzymujących się nie było.

Ad. 4 

Protokół z poprzedniej sesji został przyjęty jednogłośnie, za jego przyjęciem głosowało 13 radnych, 

głosów przeciwnych i wstrzymujących się nie było.

Ad.  5

Sekretarzem VII sesji Rady Miejskiej w Piotrkowie Kujawskim został Pan Stanisław Pomianowski.

Ad. 6 a

-  Pan Mirosław Skonieczny powiedział, iż projekt uchwały Nr VII/27/07 w sprawie przystąpienia 

do porozumienia o współpracy pomiędzy gminami Topólka, Bytoń, Piotrków Kujawski w zakresie 

realizacji inwestycji o znaczeniu ponadlokalnym, w latach 2007 – 2013, to uchwała o znaczeniu 

formalnym.  Wszystkie  gminy wymienione  w uchwale  są  w jakiś  sposób  związane  z  Jeziorem 

Głuszyńskim i gdyby kiedyś w przyszłości miały one zamiar realizować inwestycje wspólnie musi 

być podjeta taka uchwała.

- Pan Piotr  Siutkowski  odczytał  uchwałę Nr VII/27/07 po czym zapytał czy sa w związku z tą 

uchwałą pytania. Pytań nie było. Radni przystąpili do głosowania.

Za  przyjęciem  uchwały  Nr  VII/27/07  głosowało  13  radnych,  głosów  wstrzymujących  się  

i  przeciwnych  nie  było.  Uchwała  została  przyjęta  jednogłośnie.

- Ad. 6b

- Pan Mirosław Skonieczny powiedział, iż w projekcie uchwały Nr VII/28/07 zmieniajacej uchwałę 

w sprawie uchwalenia budżetu Miasta i Gminy Piotrków Kujawski na 2007 rok są trzy zmiany. 

Pierwsza  z  nich  związana  jest  z  rozstrzygnięciem  przetargu  na  roboty  drogowe  –  naprawa 

nawierzchni ulic Piotrkowa Kujawskiego oraz budowa chodnika oraz remont nawierzchni wokół 
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rynku. Początkowo było na ten cel wyznaczone 100 tys. zł, obecnie potrzeba 130 tys. zł, w związku 

za czym musieliśmy zwiększyc wydatki na ten cel o kwote 30 tys. zł. Mamy 30 dni od przetargu na 

znalezienie tych pieniędzy. Burmistrz dodał, iż chciałby aby prace te rozpoczęły się jak najszybciej.

Druga  zmiana  w  budżecie  dotyczy  remontu  drogi  Anusin  –  Wąsewo.  W  ostatnim  przypadku 

przetargu na wykonanie prac jeszcze nie było, ale trzeba te pieniadze zabezpieczyć w budżecie gdyż 

istnieje  realna  szansa  na  pozyskanie  do  60  %  kosztów  obu  w/w  inwestycji.

Trzecia zmiana w budżecie dotyczy remontu chodnika w miejscowości Wąsewo, na który potrzeba 

20 tys. zł. 

- Pan Stanisław Pomianowski zapytał kiedy rozpocznie się ykonanie chodnika w Wąsewie?

- Pan Mirosław Skonieczny odpowiedział, iż najprawdopodobniej prace rozpoczną się razem 

z remontem drogi Anusin – Wąsewo. Prace te będą prowadzone w trzech etapach, pierwszy etap 

rozpocznie się po rozstrzygnieciu przetargu.

- Pan Piotr Siutkowski odczytał uchwałe Nr VII/28/07 zmieniajacą uchwałę w sprawie uchwalenia 

budżetu Miasta i Gminy Piotrków Kujawski na 2007 rok, po czym zapytał czy są w ziazku z nia 

pytania. Pytań nie było. Radni przystąpili do głosowania nad przyjeciem uchwały Nr VII/28/07.

Uchwała  została  przyjęta  jednogłośnie,  za  jej  przyjęciem  głosowało  13  radnych,  głosów 

przeciwnych i wstrzymujacych się nie było. 

Przewodniczący Rady Miejskiej ogłosił 20 minut przerwy.

Po przerwie:

Ad. 7

- Pan Arkadiusz Rybak zgłosił interepelacje o wznowienie pracy fontanny umiejscowionej na rynku 

w Piotrkowie Kujawskim.

- Pan Jarosław Waszak odpowiedział,  iż na razie jest  to niemożliwe gdyż kolejny raz spalił się 

silnik, który znajduje się pod pompą, w środowisku wodnym. Konstrukcja będzie modernizowana 

tak  aby silnik  znajdował  się  poza  fontanną,  bez  styczności  ze  środowiskiem wodnym. Obecne 

uruchomienie grozi wypadkiem.

Ad. 8

- Pani Arleta Petek zapytała czy gmina ma jakiś wpływ na to, że buduje się murowane domy na 

terenia Parku Nadgoplańskiego oraz dlaczego wydaje się zezwolenia na takie budowy. Dodała, ze 

jej zdaniem powinny tam stawać wyłącznie drewniane domki. Zapytała też, czy mamy gwarancje na 

to, że kiedyś ktoś nie odbierze gminie ziemi, na której stawają owe domki?
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- Pan Jarosław Waszak odpowiedział, iż te działki są już od dawna prywatne. Uchwałę o sprzedaży 

gruntów na terenie Parku Nadgoplańskiego podjeto w 1997 roku.

- Pan Mirosław Skonieczny powiedział, iż gmina posiada tam jedynie grunt przy portierni oraz pole 

namiotowe, nawet cypel nie jest własnością gminy. Doadł także, iż co do materiałów używanych do 

budowy domków gmina nie ma możliwości określeania ich rodzaju.

-  Pan  Jarosław Waszak  powiedział,  iż  na  teren  Nadgoplańskiego Parku  Narodowego  jest  Plan 

Zagospodarowania Przestrzennego dlatego tez nie trzeba występować do gminu o pozwolenie na 

budowę.  Gdyby tego  planu  nie  było  wówczas  petent  przyszedł  by do  nas  jedynie  po  warunki 

zabudowy. Dodał,  iż  osoby prywatne,  będące posiadaczami  działek na terenie parku nie muszą 

pytac gminy o zdanie dokonując rozbudowy, modernizacji czy remontów swoich domków.

-  Pani  Arleta  Petek  zapytała  w związku  z  powyższym dlaczego gmina  dokłada  do  utrzymania 

ośrodka wypoczynkowego w Połajewie?

- Pan Grzegorz Woźniak powiedział, iż ustawa mówi o tym, ze gmina musi dbać o linię brzegową 

nad jeziorem, nad którym się mieści.

- Pan Piotr Siutkowski dodał, iż jeśli chodzi o cypel w Połajewie to, jak wspomniał wcześniej Pan 

Burmistrz, nie jest on własnością gminy. Teren ten jest zaliczany do wód. Obecnie stan wody się 

obniżył.

- Pan Andrzej Schmidt zapytał czy nie można podjać prób przejęcia cypla na własnośc gminy?

- Pan Jarosław Waszak odpowiedział, iż zarzadcy cypla, który oficjalnie znajduję się pod wodą nie 

opłaca się ustalać nowej linii brzegowej, jest to koszt kilkuset tysięcy złotych.

- Pan Andrzej Schmidt powiedział, iż droga na terenie ośrodka wypoczynkowego w Połajewie jest 

za wąska. Zapytał czy nie było by możliwości poszerzenia jej?

- Pan Grzegorz Woźniak dodał, iż droga ta powinna być jednokierunkowa lub, żeby to był deptak.

-  Pan  Andrzej  Schmidt  zauważył  także,  iż  na  terenie  ośrodka  wypoczynkowego  brakuje 

oznakowania.

- Pan Mirosław Skonieczny powiedział, iż po wakacjach chciałby przesunąć koleje środki na zakup 

tablic z numerkami ulic.

- Pan Arkadiusz Rybak zapytał czy nie ma jakiejś możliwości, żeby usunąć ludzi pijących alkohol z 

piotrkowskich skwerków? Poinformował także, że Pan Michałowski zgodził się wykonać tablice, 

na  której  będą  wieszane  informacje  o  terminach  pogrzebów.  Jego  zdaniem  najlepsze  byłoby 

wykonanie  obejm  metalowych  na  drzewie,  na  którym  dotychczas  wiesz  się  te  informacje  i 

zawieszenie na nich tablicy.

- Pan Mirosław Skonieczny poinformował,  że na budynku biblioteki  sa już zainstalowane dwie 

kamery monitorujace rynek, w najblizym czasie należy się spodziewac kolejnych. 

-  Pan  Andrzej  Schmidt  zapytał  czy  Burmistrz  zamierza  wspomóc  finansowo  wyjazd 
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niepełnosprawnych z WTZ?

- Pan Mirosław Skonieczny odpowiedział, że tak. Dodał, iż po części organizatorami tegoż wyjazdu 

są  rodzice  uczestników.  Powiedział  tez,  że  podobne turnusy odbywają  się  od  kilku  lat  a  Pani 

kierownik należą się raczej podziekowania a nie jak miało to miejsce ostatnio pomówienia.

- Pan stanisław Pomianowski zapytał czy w przyszłości zamierza się poszerzyc działalność WTZ?

- Pan Mirosław Skonieczny odpowiedział, iż chciałby poszerzyć WTZ o jedną grupę, czyli o około 

5 osób.

- Pan Grzegorz Woźniak zapytał czy nie można zamontować jednej lampy na placu przy OSP?

- Pan Mirosław Skonieczny odpowiedział, iż ta lampa jest zamontowana ale w złym miejscu, nie 

tam  gdzie  miała  pierwotnie  stanąć.  Powiedział,  iż  ma  nadzieję,  że  da  się  ją  przesunąć  przed 

odbywaniem się obchodów „Dni Piotrkowa Kujawskiego”

- pan Marian Stramowski poprosił aby informacje o tym, że w danym dniu wysyła się równiarkę do 

sołectwa spływały do sołtysów nieco wczesniej niż kilka godzin przed jej wysłaniem. Dodał, iż nie 

każdy może zmieniać plany z godziny na godzinę.

-  Pan  Bogdan  Pruss  zapytał  jak  obecnie  przedstawia  się  sytuacja  planowanej  budowy  Sali 

gimnastycznej?

-  Pan  Mirosław  Skonieczny  odpowiedział,  iż  ostatnio  otrzymano  odpowiedź  z  Urzędu 

Wojewódzkiego, że obecnie nie ma środków na ten cel. Teraz złożono nowy wniosek gdyż doszły 

informacje, ze środki już są. Termin składania wniosków upłynie 6 lipca.

Ad. 10

Po stwierdzeniu wyczerpania tematyki obrad III sesji Rady Miejskiej w Piotrkowie Kujawskim V 

kadencji Pan Przewodniczacy dokonał jej zamknięcia.

Zamknięcie VII Sesji Rady Miejskiej w Piotrkowie Kujawskim nastąpiło o godz. 12.45

Na tym protokół zakończono.

Protokołowała Joanna Zientkiewicz:

                       ................................

                                                                                       Sekretarz VII Sesji RM V kadencji:

                                                                                               Stanisław Pomianowski

                                                                                             ..........................................
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